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Interpellation 

Fritidsgården i Hovsjö 
 
Kommunen har ett stort ansvar att erbjuda unga trygga och inkluderande mötesplatser, 
särskilt i otrygga tider. Vi är nog alla eniga om att dessa platser bör ligga nära hemmet, 
vara fria från kommers och droger samt ge unga möjligheter till en meningsfull fritid, 
personlig utveckling och delaktighet. Fritidsgården fyller den funktionen när den har 
generösa öppettider och bemannas av tillräckligt många trygga vuxna som kan motivera, 
vägleda eller för den delen bara finnas till hands. 

Men det räcker inte med tillräckligt många vuxna; vi måste även säkerställa att lokalerna 
är ändamålsenliga. I Hovsjö är fritidsgården underdimensionerad och lokalerna räcker 
inte till för alla besökare. Vi vet att arbetet med att hitta ytterligare ytor har pågått länge, 
och tycker att det är orimligt att så många årskullar av unga i Hovsjö får leva med en 
undermålig fritidsgård. 

 

Därför frågar jag Kultur- och fritidsnämndens ordförande: 

− När får Hovsjös ungdomar tillgång till en större, mer ändamålsenlig fritidsgård? 

 

Sait Yildiz (V) 


